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Referat  

Skoleutvalget ved Ringerike videregående skole 

Møtested: A-1017 

Dato: 25.03.2022 

Tid: 11.30-12.00 

Referent: Mari Solheim 

Medlemmer som møtte:  
Navn Funksjon Representerer 

Bjørn Volleng Møteleder 
 

Rektor 

Janne E. Andersen Ansattrepresentant Ansatte 

Mari Solheim Sekretær Skoleledelse 

Ingvild Søreide Elevrådsleder Elevrådet 

Ingrid Nesje Elevrepresentant Elevrådet 

Anes Alnajjar Elevrepresentant Elevrådet 

Andre møtedeltagere: 
Navn Funksjon  Representerer 
fyll inn 
 

fyll inn deltakers rolle i møtet fyll inn hvem deltaker 
representerer  

Ikke til stede: Max E. Wergeland, Vilde Myhre  

Saksliste: 
 Sak nr.: Tittel: U. off.  
13-
2021/22 

Siste del av skoleåret  

14-
2021/22 

Kantinetilbudet  

15-
2021/22 

Krigen i Ukraina  

Til referat 
fra 25.02. 

Det er ikke kjøpt inn møbler til fellessoner ennå, men det skal gjøres. 
Heldagsprøveplanen ser bra ut.  

 

 



 

 2 

Skoleutvalgets behandling av sakene: 

Sak  13-2021/22 Perioden etter at standpunktkarakterer er satt, aktivitetsdager 

Hva kom fram i diskusjonen: 

Ingvild refererte til de innspillene som var kommet i elevråd torsdag 24. mars. Mange er opptatt av at 

det blir sosiale dager på tvers. Ønske om turer, aktiviteter utendørs/turneringer sammen med trinn og 

klasse. Blandet løype med oppgaver a la tursti (blanding i gruppene). Piknik/grilling/bading. F.eks. 

workshops, bli bedre kjent med studieretningene, og også gjøre noen praktiske oppgaver (som f.or 

eksempel øvelser, mini-debatt, case ++) 

Hva ble bestemt: 

Elevrådsstyret skal ha et møte om 14 dager og vil samle innspill etter dette 

Kommentarer:  

Ønske om å sette elevene i par igjen i timene allerede nå før sommeren. 

 

Sak 14-2021/22 Kantine 

Hva kom fram i diskusjonen: 

Elevrådet har en dialog med kantinen for å få flere elever til å benytte tilbudet. Hva kan gjøres for å 

gjøre bruk av kantinen mer attraktiv?  

Hva ble bestemt: 

Elevene skal komme med innspill til retter som frister, og så meldes det videre til Ida. Det er ønske om 

dialog om f.eks. temadager og liknende. Det er viktig at elevene tar ryddeansvaret på alvor -

elevrådsrepresentantene tar dette opp. 

Kommentarer:  

Utfordring med orden i kantina når ikke miljøarbeider er til stede. Det virker ikke som om det er så 

store problemer sosialt selv om det er faste grupperinger. Mange sitter i grupper (russegrupper) -

spesielt på de store bordene. 

 

Sak 15-2021/22 Krigen i Ukraina 

Hva kom fram i diskusjonen: 

Det var stort engasjement for dette i elevrådet, og et flertall i elevrådet ønsket at det skulle tas opp i 

klassens time. Kanskje helsesykepleier/rådgivere kan ha litt beredskap på dette? Eller at man får 

oppgitt noen personer man kan snakke med.  

Hva ble bestemt: 

Elevtjenesten kan støtte når det gjelder uro/bekymringer m.m. Ledelsen på skolen tar opp med 

lærerne hvordan man kan ta opp Ukraina-spørsmålet i klassene.  

Kommentarer:  

Skriv her 

 

 

 

 


